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Rada Miasta i Gminy Kórnik 

Komisja Budżetu i Finansów 

SE-BRM.0012.3.7.2024 

Protokół 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 19 września 2024 roku         

w sali posiedzeń  ratusza  bnińskiego.  Obrady  rozpoczęto  o  godzinie   8:30,               

a   zakończono o  godzinie 10:45. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W spotkaniu uczestniczyli także: Przemysław Pacholski Burmistrz Miasta i Gminy 

Kórnik, Bronisław Dominiak wiceburmistrz MiG Kórnik, Katarzyna Szamałek skarbnik 

MiG Kórnik, Joanna Łuszczyk z-ca kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

UMiG Kórnik, Anna Kozłowska kierownik Wydziału Gospodarki Finansowej UMiG 

Kórnik, Ewa Kędziora kierownik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych UMiG Kórnik, 

Łukasz Grzegorowski z-ca kierownika Wydziału Promocji Gminy UMiG Kórnik. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Adam Lewandowski otworzył posiedzenie. 

Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane, a zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku                  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący przypomniał procedurę głosowania i poprosił o zachowanie reguł 

dyskusji, kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 16 radnych (radna Magdalena 

Pawlaczyk spóźniła się na posiedzenie). Komisja Budżetu i Finansów miała kworum       

i mogła podejmować prawomocne decyzje. Przewodniczący Adam Lewandowski 

zaproponował przesunięcie pkt 3e na początek pkt 3. Przemysław Pacholski burmistrz 

MiG Kórnik zaproponował dodanie pkt 3i, dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały 

w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy                                

z I Wiceprzewodniczącą Rady Miasta i Gminy Kórnik panią Małgorzatą Skrzypczak, 

zatrudnioną w KRUS Oddział Regionalny w Poznaniu na stanowisku Kierownika 

Placówki Terenowej w Grodzisku Wlkp. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono       

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przesunięcia pkt. 3e na początek pkt.3 i wprowadzenia nowego punktu 3i - nowy projekt 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/aa044867-c023-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/aa044867-c023-4#collapse2
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3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu i Gminie Kórnik 

lub jej jednostkom organizacyjnym, oraz wskazania organów i osób uprawnionych do 

udzielania takich ulg, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 

c) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

d) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu, 

e) udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie - dodano 17.09.2024 r., 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w obrębie Błażejewko, gmina Kórnik,  

h) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

najmu nieruchomości lokalowej położonej w miejscowości Kórnik obręb Bnin, 

i) w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z I 

Wiceprzewodniczącą Rady Miasta i Gminy Kórnik panią Małgorzatą Skrzypczak 

zatrudnioną w KRUS Oddział Regionalny w Poznaniu na stanowisku Kierownika 

Placówki Terenowej w Grodzisku Wlkp. 

4. Zapoznanie się z propozycją zmiany trybu głosowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego na rok 2025.  

5. Zapoznanie się z pismami w sprawie:  

a) dofinansowania oraz zabezpieczenia środków finansowych na obchody 100-lecia 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Radzewie, 

b) umieszczeniu następujących inwestycji do planu budżetowego na rok 2025 - sołectwo 

Żerniki. 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.  

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/aa044867-c023-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/aa044867-c023-4#collapse13
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/aa044867-c023-4#collapse13
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/aa044867-c023-4#collapse14
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/aa044867-c023-4#collapse17
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/aa044867-c023-4#collapse18
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Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu. 

 

3a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Miastu i Gminie Kórnik lub jej jednostkom 

organizacyjnym, oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania takich ulg. 

Anna Kozłowska kierownik Wydziału Gospodarki Finansowej UMiG Kórnik szczegółowo 

omówiła projekt uchwały.  Brak pytań. 

Głosowano w sprawie: 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu i Gminie Kórnik 
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lub jej jednostkom organizacyjnym, oraz wskazania organów i osób uprawnionych do 

udzielania takich ulg. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, 

Małgorzata Skrzypczak 

Radny Adam Zydroń nie głosował za pomocą systemu eSesja. 

 

Do posiedzenia dołączyła radna Magdalena Pawlaczyk. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczyło 17 radnych. 

 

3bcd) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

- zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu. 

Katarzyna Szamałek Skarbnik MiG Kórnik szczegółowo omówiła projekty uchwał            

i autopoprawki. 

Radny Jerzy Walczyk zapytał o szansę dofinansowania inwestycji przy os. Kresowym    

w Kamionkach. Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Bronisław Dominiak informując, że 

został złożony wniosek. Koniec inwestycji przewidziany jest na rok 2025. Radny Jerzy 
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Walczyk poprosił jeszcze o informację na jakim etapie jest realizacja oświetlenia przy   

ul. Jaśminowej w Kamionkach oraz wykorzystanie działki przejętej z KOWR pod 

inwestycję sportową. Do pytań odniósł się wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

odpowiadając, że przypadku oświetlenia przy ul. Jaśminowej w Kamionkach realizacja 

jest w trakcie. W przypadku drugiej inwestycji na pozyskanej działce ma powstać 

kompleks sportowy dla mieszkańców. Prace zaplanowane zostały na rok 2025. Radny 

Jerzy Walczyk zadał pytanie dotyczące etapów realizacji zadania: Budowa 

zintegrowanego węzła przesiadkowego przy stacji kolejowej Gądki wraz z zakupem 

środków transportu publicznego. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak omówił 

poszczególne procedury i etapy realizacji tej inwestycji. W przyszłym roku ma zostać 

ogłoszony przetarg. 

Radna Marta Kowalczyk zapytała, czy w związku z budową kompleksu sportowego 

przewiduje się problemy z przetargiem. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że 

powstanie  kompleks sportowy z boiskami i zapleczem. Ze strony Urzędu Miasta i 

Gminy Kórnik wszystkie procedury przetargowe zostaną zachowane i na tę chwile nie 

przewiduje się żadnych komplikacji. 

Radny Jarosław Janowski odniósł się do realizacji zadania zamontowania świateł 

Systemu Dyscyplinowania Kierowców oraz inwestycji przy ul. Słowikowej, ul. Zielona 

Polana i ul. Zielona Dolina w Borówcu oraz jeziora w Koninku. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak poinformował, że realizacja Systemu Dyscyplinowania Kierowców będzie 

zapisana w planie budżetowym Miasta i Gminy Kórnik na rok 2025. Natomiast na 

inwestycje drogowe w Borówcu została podpisana umowa z wykonawcą. Środki w 

budżecie na przejęcie jeziora w Koninku są zabezpieczone. Gmina Kórnik nie otrzymała 

jeszcze ostatecznego rozstrzygnięcia postępowania sądowego.  

Radna Helena Świdurska odniosła się do comiesięcznego przesuwania środków 

finansowych wykazanych w budżecie. Poprosiła o wyjaśnienie tej sytuacji. Odpowiedzi 

udzielił burmistrz Przemysław Pacholski informując, że przesunięcia w planie 

budżetowym są wynikiem wielu różnych elementów. Każda inwestycja wymaga różnego 

i indywidualnego podejścia. Budżet jest trudny do zaplanowania. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak dopowiedział, że choć planowane inwestycje są przesuwane          
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w czasie, nie oznacza to ich wykreślenia z planu inwestycyjnego. Gmina Kórnik realizuje 

każde z tych zadań. 

Radny Michał Buchwald zapytał o realizację przedsięwzięcia ścieżki pieszo-rowerowej 

Czmoń-Radzewo oraz przesunięcia środków finansowych na inwestycji przy                 

ul. Dworzyskowej w Radzewie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak uspokoił radnego 

mówiąc, że inwestycje te zostaną zrealizowane, ale ze względu na warunki 

atmosferyczne – zbliżającą się zimę trzeba przesunąć je w czasie. 

Radny Wojciech Fieduk poprosił o wyjaśnienie na jakim etapie jest inwestycja              

ul. Klonowej w Dachowie oraz budowa pompowni w Gądkach. Bonisław Dominiak 

Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik poinformował, że budowę pompowni gmina Kórnik 

przejmuje od firmy AQUANET. Przedłuża się realizacja ul. Klonowej w Dachowie         

ze względu na przechodzący gazociąg. Radny Wojciech Fieduk zapytał o budowę 

świetlicy w Dachowie. Realizacja  jest w toku,  poinformował  wiceburmistrz  Bronisław  

Dominiak.     

Radny Sebastian Stein zadał pytanie dotyczące realizacji zadania ul. Kempingowej       

w Borówcu. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że ze względu na 

specustawę oraz długość realizacji, inwestycja została podzielona i zaplanowana w 

budżecie na dwa lata. 

Radna Helena Świdurska zapytała o budowę kanalizacji i zmianę nawierzchni ul. Leśnej 

w Borówcu oraz miejsce budowy Domu Kultury w Kórniku. Burmistrz Przemysław 

Pacholski poinformował, że Gmina Kórnik podpisała umowę z AQUANET na realizację 

zadania. Dom Kultury w Kórniku ma powstać przy KCSIR OAZA w Kórniku. Więcej 

uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na 

lata 2024-2037. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037        

z uwzględnieniem autopoprawki. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (1) 

Helena Świdurska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok z uwzględnieniem 

autopoprawki. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 
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Głosowano w sprawie: 

zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

3e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Stronie Śląskie. 

Burmistrz Przemysław Pacholski przedstawił sytuację mieszkańców Stronia Śląskiego 

po powodzi. Poinformował, że teraz trwa walka o przywrócenie normalności, dlatego 

podjęto decyzję o pomocy finansowej dla tej gminy. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono 

do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

3f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Projekt uchwały szczegółowo omówili burmistrz Przemysław Pacholski i Ewa Kędziora 

kierownik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych UMiG Kórnik. Nie zgłoszono uwag         

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta 

Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Iwona Kosmalska 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 
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3g) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie nieruchomości położonej  w obrębie Błażejewko, gmina Kórnik. 

Projekt uchwały szczegółowo omówił burmistrz Przemysław Pacholski. 

Radny Adam Zydroń zapytał, czy dla tej nieruchomości została wydana decyzja              

o warunkach zabudowy. Odpowiedzi udzieliła Joanna Łuszczyk z-ca kierownika 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UMiG Kórnik powiedziała, że takie warunki 

wydano. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania nad projektem 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej  

w obrębie Błażejewko, gmina Kórnik, 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

3h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego i zawarcie  umowy najmu nieruchomości lokalowej położonej 

w miejscowości Kórnik obręb Bnin. 
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Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że jest to nieruchomość                          

z przeznaczeniem na funkcjonowanie punktu Poczty Polskiej. Nie zgłoszono uwag           

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie  umowy najmu 

nieruchomości lokalowej położonej w miejscowości Kórnik obręb Bnin. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

  

3i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie 

stosunku pracy z I Wiceprzewodniczącą Rady Miasta i Gminy Kórnik panią Małgorzatą 

Skrzypczak zatrudnioną w KRUS Oddział Regionalny w Poznaniu na stanowisku 

Kierownika Placówki Terenowej w Grodzisku Wlkp. 

Głos zabrał radca prawny Przemysław Barczyński, który zapoznał zebranych                 

w projektem uchwały. Poinformował, że ze względu na brak odpowiedzi na wniosek 

wystosowany do  Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego Oddział Terenowy       

w Poznaniu Rada Miasta i Gminy Kórnik musi podjąć uchwałę co do stanowiska            

w sprawie radnej Małgorzaty Skrzypczak. Przypomniał i omówił stanowisko 

zainteresowanej.  Do słów radcy prawnego  odniósł  się przewodniczący komisji Adam 
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Lewandowski zajmując stanowisko nie wyrażenia zgody na zwolnienie radnej  

Małgorzaty Skrzypczak. 

Radny Adam Zydroń zaproponował zmianę tytułu uchwały o umieszczenie zamiast         

I Wiceprzewodniczącej słowa: radnej. Do propozycji odniósł się radca prawny 

Przemysław Barczyński wyjaśniając, dlaczego w tytule projektu uchwały zastosował 

zapis I Wiceprzewodniczącej. Nie mniej zapis radnej będzie też zapisem prawidłowym. 

Przyjęto sugestię radnego Adama Zydronia o zmianie tytułu uchwały. Więcej uwag nie 

zgłoszono i przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy                               

z I Wiceprzewodniczącą Rady Miasta i Gminy Kórnik panią Małgorzatą Skrzypczak 

zatrudnioną w KRUS Oddział Regionalny w Poznaniu na stanowisku Kierownika 

Placówki Terenowej w Grodzisku Wlkp. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta 

Kowalczyk, Adam Lewandowski, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Krzysztof Bajoński, Dorota Łuczak, Magdalena Pawlaczyk, Sebastian Stein, Helena 

Świdurska, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Posiedzenie opuścił radny Andrzej Surdyk. Od tej chwili w posiedzeniu komisji 

uczestniczyło 16 radnych. 
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4. Zapoznanie się z propozycją zmiany trybu głosowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego na rok 2025. 

Po przedstawieniu zgromadzonym filmu (załącznik do protokołu dostępny pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=0hQI2Q1OD18) z propozycją przeliczania głosów 

oddanych na projekt w Budżecie Obywatelskim MiG Kórnik Łukasz Grzegorowski z-ca 

kierownika  Wydziału  Promocji  Gminy UMiG  Kórnik omówił  zastosowanie  tej  metody.   

Radny Jerzy Walczyk zwrócił uwagę, że metoda liczenia głosów musi być czytelna         

i zrozumiała dla każdego mieszkańca,  biorącego  udział   w  głosowaniu.   Poparł   takie   

rozwiązanie. 

Radny Jarosław Janowski zapytał czy z metody tej korzystano już przy przeprowadzeniu 

symulacji innych podobnych projektów. Odpowiedzi udzielił z-ca kierownika Łukasz 

Grzegorowski informując, że przy większej liczbie proponowanych projektów jest to 

trudne do zrobienia. 

Radny Wojciech Fieduk zapytał czy istnieje możliwość przeprowadzenia takiej symulacji. 

Łukasz Grzegorowski odpowiedział, że jest to do zrobienia, ale jest to dość 

skomplikowane. 

Radny Michał Buchwald zadał pytanie, czy metoda ta jest w stanie rozwiązać problem 

prawidłowości przeliczania oddanych głosów. 

Do dyskusji dołączył wiceburmistrz Bronisław Dominiak informując, że wybrana metoda 

musi być przejrzysta i zrozumiała dla mieszkańca. Zaproponował przesunięcie dyskusji 

na inny termin.  

Radny Jerzy Walczyk zwrócił uwagę na potrzeby mieszkańców sołectw i Kórnika. 

Łukasz Grzegorowski podkreślił, że kwoty przeznaczone na budżet obywatelski są 

wysokie. 

Radny Sebastian Stein zaproponował, żeby zamiast sołectw na potrzeby programu, 

jakim jest  Budżet Obywatelski Miasta i Gminy Kórnik utworzyć okręgi, takie jak             

w przypadku wyborów parlamentarnych. 

Łukasz Grzegorowski wyjaśnił, że z zgodnie z obowiązującymi przepisami budżet może 

być tylko dzielony na jednostki pomocnicze gminy, czyli w przypadku gminy Kórnik są to 

sołectwa. Więcej uwag nie zgłoszono i zakończono dyskusję. 
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5. Zapoznanie się z pismami w sprawie: 

Przewodniczący komisji Adam Lewandowski poinformował, że wpłynęły dwa pisma do 

wiadomości komisji – dokumenty są załącznikami do protokołu. Nie zgłoszono pytań. 

a) dofinansowania oraz zabezpieczenia środków finansowych na obchody 100-lecia 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Radzewie, 

b) umieszczeniu następujących inwestycji do planu budżetowego na rok 2025 - sołectwo 

Żerniki. 

 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Radna Helena Świdurska zapytała o przebieg dożynek gminnych. Odpowiedzi udzieliła 

radna Iwona Kosmalska informując, że ten temat zostanie omówiony na następnej 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska MiG Kórnik. Radna poprosiła również o udział 

zebranych w konkursie strzeleckim, który ma się odbyć w najbliższą sobotę                   

w Murowanej Goślinie.  

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski 

zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

 

                                                                                                  Przewodniczący 

                                                                                            /-/ Adam Lewandowski 

 

 

 

 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


